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Plejadisch-plejarische kontaktní zpráva 

 

 
 

Rozhovor mezi Florena, Enjana a Quetzal z Federace Plejaren 

a »Billym«, Eduardem Albertem Meierem, BEAM 
 

Osmistý osmadevadesátý kontakt 

Sobota, 5. října 2024, 8.48 hod. 

 

Florena   Neděs se, když tě teď vyrušíme při práci, do které jsi očividně tak intenzivně ponořen, že sis 
zjevně nepovšiml, že jsme se vynořily za tvými zády a že tě oslovujeme. Buď ale pozdraven, milý 
otcovský příteli, buď pozdraven. 

Enjana   Ano, promiň prosím, že tě tak nenadále přepadáváme, neboť tys přece nevěděl, že sem 
přijdeme. Těší mne ale, že tě vidím při dobrém zdraví, a buď pozdraven, milý příteli. 

Billy   Ano, buďte vítány, a že se pokaždé vyděsím, když se věnuji své práci, to se děje právě proto, že se 
soustředím na to, na čem pracuji. To, že se pak vylekám, se stává i tehdy, když sem vstoupí Eva. Ta přece 
pracuje vedle ve své kanceláři, ale já tomu, co se tam odehrává, nevěnuji pozornost, a tudíž se někdy 
stává, že se právě vyděsím, jako nyní ve vašem případě, poněvadž jsem právě pohroužen do své práce. 

Florena   To je pochopitelné, ale jakou práci momentálně vyřizuješ? 

Billy   Ach, už delší dobu se zase jednou věnuji tomu, abych pokročil se svojí novou knihou, kterou jsem 
začal psát asi před 10 nebo 11 měsíci. Žel mám ale stále na práci jiné věci, jelikož na domě a na pozemku 
vyvstává tuze hodně práce, kterou je nutno vyřizovat, a proto jsem zaměstnán těmito jinými věcmi 
a nemohu na knize pracovat. Krom toho je tu také mnoho kancelářských prací, které je nutno odvádět, 
a tak právě v psaní té knihy nepostupuju vpřed, neboť do toho nenadále opětovně vstupují nějaké věci. 

Florena   Jako nyní, kdy sem přicházíme a ty pracuješ na svém novém díle. 

Billy   Ano, to je pravda, ale to není podstatné. Dneska je právě neděle, a tak jsem si myslel, že bych 
zase jednou mohl písemně pracovat na nové knize. Eva totiž se Selinou jela na letiště, protože Atlant, 
Nugning a Arin odlétají na 14 dní k rodičům Nugning do Thajska na dovolenou. Teď to ale nejde. 
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Enjana   Skutečně jsme tě nechtěli vyděsit. 

Billy   Nic si z toho nedělejte, poněvadž mám vždycky velkou radost, když přijdete. 

Florena   Přicházíme sem, protože jsme si v letopisech Sfath povšimly některých velmi zajímavých 
záznamů, které ti Quetzal bude ještě zmiňovat, neboť ten sem také ještě přijde. Nejprve bychom však 
s tebou rády probraly naše osobní záležitosti, jež jsou pro nás velmi důležité a ... 

Enjana   Tak tomu skutečně je, jelikož ... 

Billy   Tomu rozumím, a proto k tomu mohu říci jen to a dát radu, že ..., a říkat k tomu více by bylo jako 
nosit dříví do lesa, jak říkáme, když je něco ... 

Florena   ... ano, chápu. Ale děkuji za tvá slova. 

Enjana   K poděkování se připojuji. ... 

Billy   ... Ale jsem velmi zvědavý, co jste v těch letopisech Sfath nalezly, když o tom se mnou chcete 
mluvit? 

Florena   Quetzal tuto záležitost přednese, jakmile tu bude. Vždyť to už nepotrvá dlouho. On je v těchto 
ohledech spolehlivý, stejně jako vždy i v jiných směrech. Ale ráda bych řekla, že u vás na Zemi je vskutku 
celé pozemské obyvatelstvo ponecháváno v neznalosti o tom, co se na širé planetě skutečně odehrává. 
Každý den se poohlížím po všech informacích, které jsou vysílány televizemi, a sice o událostech, jež se 
na Zemi dějí a jež jsou vlastně natolik podstatné, aby o nich pozemské lidstvo bylo informováno. 
Zejména by bylo důležité, aby byla pozemská populace zpravena o tom – avšak to ona není –, že se 
odehrávají události, které nelze považovat za přirozené. To se týká kupříkladu mnoha dějů, jež fakticky 
probíhají vinou pozemšťanů, jako vinou jejich četných kriminálních machinací, jimiž nenávratně 
poškozují planetu, její přírodu a celou její zvířecí a rostlinnou říši, a to takovou měrou, že to vše nebude 
možné v dohledné době uvést opět do pořádku nebo zvrátit. Proto ... 

Billy   ... promiň mi prosím, že tě přerušuji, ale k tomu musím také mnohé povědět, neboť v tomto ohledu 
člověk všemi svými napomenutími a vysvětleními mluví u pozemšťanů jednoduše do větru. Ti prostě 
nechtějí pochopit, a ani slyšet, že Zemi obývá příliš mnoho lidí, a že právě vládne nezměrné přelidnění, 
kvůli němuž lidé páchají machinace, jimiž úplně vše beznadějně ničí – planetu, přírodu, zvířectvo 
a rostlinstvo a rovněž atmosféru a klima. Avšak nyní se projevují důsledky, jak jsem předpovídal již 
ve 40. letech 20. století a také již před lety v tomto tisíciletí, poněvadž jsem byl se Sfath v budoucí době, 
která nyní nadešla a bude dále ještě nadcházet, a sice v té podobě, jak jsme ji viděli a zažili. A to vše bylo 
vyvoláno razantně vzrůstajícím přelidněním a machinacemi z něj plynoucími za pouhých zhruba 75 let – 
což je něco, co Země nikdy nezvládla dokonce ani za 5,5 miliardy let. A tu přicházejí idioti a jiní pomatenci 
a vykřikují, že je nutné, aby se na Zemi plodilo více potomků – jako to činí kupříkladu drze hloupí 
slabomyslníci na vládnoucích postech v Německu, Rusku a Švýcarsku atd., kteří chtějí ještě i hrubě zničit 
biodiverzitu. To proto, že tahle zdánlivě myslící individua kvůli své slaboduchosti nedokážou pojmout 
jedinou správnou myšlenku, a nejsou ani schopna rozpoznat, že biodiverzita je životně nezbytná pro 
veškerou existenci Země, tedy i pro samotné pozemšťany; životně nezbytné však nejsou dálnice, 
fotbalová hřiště a jiná sportoviště, nebo továrny, letiště, domy a armády, na něž se tak jako tak 
nesmyslně proplýtvává nesmírně mnoho peněz, zatímco sociálně slabší občané z populace bídně 
chcípají, protože jim stát nepomáhá. To vše ale lidé ani nechtějí připustit, stejně jako ani to, že kvůli 
nadpočetným lidským masám se asi každou jednu dekádu zhoršují a zesilují všechny choroby, jimž 
propadají velmi četní lidé, přičemž se tyto choroby objevují i častěji a žádají si stále znovu a znovu nové 
výzkumy, aby bylo možné staré osvědčené léky, které ztrácejí svůj účinek, modernizovat a učinit opět 
použitelnými. Ale i ohledně přírody běží všechno pokřiveně, na čemž opět nese absolutní vinu extrémní 
přelidněnost, a sice na tom, že lidé zamořují atmosféru jedy a že poškozují klima ještě více a hruběji, než 
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to činili doposud. Například vymírají a pocházejí různé rody a druhy stromů, přičemž bídně usychají 
i četné jiné rody a druhy rostlin, které jsou vyhlazovány, a navíc uvolňují CO2, místo aby ho do sebe 
pojímaly, detoxikovaly tak atmosféru a zachovávaly ji dýchatelnou pro všechny, kteří ji dýchají. 
O pozemských lidech se lživě říká, že primárně dýchají kyslík, ačkoliv pozemská atmosféra obsahuje 
právě jen asi 21 % kyslíku, cca 78 % dusíku, cca 0,93 % argonu a cca 0,04 oxidu uhličitého, takže dýchají 
z největší části dusík, bezzápachový inertní plyn, a tak pozemský člověk dýchá zčásti dusík a nedýchá 
ryze jen kyslík, ale jen asi z 21 %. 

Nuže, okolnost, že různí nepoctiví vládnoucí – ty poctivé do toho nepočítám – servírujou lidstvu 
nepředstavitelné podvody, lži a další švindly, to by měli lidé konečně pochopit, jinak by tahle von der 
Leyenová – je to zřejmě ona, která vše osnuje – nemohla ještě více omezovat svobodu zemím EU a vodit 
je vrchnostářsky za ručičku, což tahle diktatura opět chystá, v důsledku čehož se země EU ocitnou ještě 
více pod knutou této eurounijní diktatury. To bude ale lidu řečeno zřejmě až tehdy, když už nebude cesty 
zpět. To bude jistě zamlčováno, stejně jako určitě i ty obrovské dešťové bouře na Sahaře, na níž se 
nahromadila voda v jezera, jak jsme to vše mohli my tři spatřit, když jsme tam v časovém posunu letěli. 
O tom se veřejnost zřejmě nic nedozví, protože to vše právě nepopiratelně zavinili pozemšťané svým 
přelidněním, kvůli němuž páchají machinace na planetě, v přírodě a její živočišné a rostlinné říši a rovněž 
i v atmosféře a na klimatu, takže to celé plnou měrou všech zlořádů a destrukcí nenapravitelně sami 
natropili. Je patrně vyvíjena snaha, aby byla pravda o těchto děních v tomto směru zamlčována. 

Florena   Tak tomu žel je a nelze to změnit. 

Enjana   Žel, nicméně pozemšťané by mohli do budoucna něco změnit k dobrému a správnému, kdyby 
dali na varování, která jsou jim sdělována a kdyby jednali pozitivně podle nich, což ale zjevně nedělají, 
protože tvé varovné vývody, jež nyní už asi 50 let stále znovu a neúnavně poskytuješ, vyznívají do 
prázdna. Avšak nyní se hlásí Quetzal a říká, že přijde a ... 

Billy   ... a tady už je. Buď pozdraven, můj příteli, Quetzal. Využij tuhle židli, kterou tu mám stále 
postavenou už od včerejška, a posaď se. 

Quetzal   Buď také pozdraven, Eduarde, můj příteli. Jak tě Florena a Enjana jistě už informovaly, tak 
chceme uvést do hovoru některé věci, jež jsme četli v letopisech mého dědečka. Sfath ti tehdy, jak je 
velmi exaktně zaznamenáno v letopisech, vysvětloval a vykládal hegemonické manýry Ameriky a to, jak 
budou dále, naprosto bez okolků a zákeřně, praktikovány až do průběhu třetího tisíciletí a jak bude 
záludně sledován záměr je realizovat, a sice tím způsobem, že bude Amerika nechávat mocichtivé 
činitele cizích států provádět válečné akce, v jejichž důsledku by se její přání mohly v budoucnu splnit – 
každopádně v to bude Amerika podle Sfath doufat. A to, co ti vysvětlil, jsi sepsal v jedné básni. 

Billy   Ach ano, teď mi to opět tane na paměti, ale co jsem tehdy zbásnil, to už nevím. Oproti tomu však 
vím, že musím něco povědět o tom, co se ve světě odehrává a co by se mělo odpovědně činit proti všem 
těm zločinům, tedy právě proti těm zločinně jednajícím vládním mocipánům mnoha zemí, pokud jde 
o všechny ty zlé věci všeho druhu. Že ale vše slovně uvedu a povím, to v žádném případě nebude mít nic 
společného s tím, že bych politizoval, neboť s tím nemám vskutku nic co do činění. To, co řeknu, bude 
představovat jednoduše existující fakt o tom, co je skutečně dáno a co by se mělo dělat, aby se 
skoncovalo s tím, co je zlé, chybné a založené na pohrdlivosti k lidem. Přitom si nechci nárokovat, že má 
opatření, jež mají být přijata, jsou ta jediná správná, jelikož jiná opatření jiných lidí mohou být 
efektivnější, účinnější a působnější, avšak jen tehdy, když nebudou ohrožovat ani poškozovat tělo a život 
těch, kteří konají bezprávné věci. 

Když ale teď přemýšlím o tom, co všechno Sfath říkal a co si opět uvědomuji, tak je tomu tak, že se tyto 
věci nyní v současnosti shodují i s tou situací na Ukrajině, tedy v tom smyslu, že se děje přesně to, co 
Sfath uváděl, to jest že Amerika v té válce na Ukrajině na pozadí zločinně působí a tajně se na ní podílí. 
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A že se na tom ještě hloupě a omezeně spolupodílí asi 50 zemí, resp. jejich vlády a podporovatelé tím, 
že Zelenskému dodávají zbraně a peníze – samozřejmě vesměs jen proto, že je k tomu popudila Amerika 
a zvláště vinou zlých a nezodpovědných snah a štváčství toho amerického válečného fanatika 
a prezidenta USA Bidena –, to ještě zle skončí. A to i pro ty – to chci také ještě povědět –, kteří 
Zelenskému dodávají peníze a zbraně nebo o něm ve vztahu k té válce smýšlejí přátelsky, přičemž tito 
lidé nejsou nic jiného než zločinci, kteří pohrdají člověkem, a navíc i zlí zrádci lidstva. To platí i pro tu 
německou ministryni zahraničí Baerbockovou, která kvůli své strannosti a nepochopení hlupácky 
provolává, že Izrael má právo na sebeobranu. Nicméně to, co nechává Netanjahu páchat svoji armádu 
v Pásmu Gazy a v Libanonu, to nemá se sebeobranou a ani s vedením války nic společného, jelikož 
všechny jeho rozkazy a celé jeho konání cílí k pomstychtivému, zhoubnému, slepě zuřivému a velmi 
krvavému masakru nevinných lidí – Arabů, které chce svými bludy vyhladit genocidou. Zajde dokonce 
tak daleko, že bude svými vojsky vědomě útočit na základny takzvaných modrých přilb, resp. mírových 
sborů OSN v Libanonu, aby je tímto způsobem vyhnal z oblastí, které chce krvavě dobýt a v nichž chce 
vyhladit populaci. Bude ovšem to vše popírat jako »nedopatření«, ačkoliv k tomu bude tajně a zákeřně 
udělovat svůj rozkaz. Avšak pověření činitelé světa proti tomu nic nepodnikají, ale věří mu jeho lži 
a nechávají ho volně působit, ba dokonce tomuto masovému vrahovi dodávají ještě zbraně – jako např. 
Amerika a Německo –, místo aby se jej zmocnili a izolovali jej na nějakém bezpečném místě, kde by 
doživotně už nemohl působit žádné škody a pohromy. Jeho konání přináší nesčetné mrtvé a plodí nouzi, 
bídu, destrukci a zármutek atd., avšak navíc i po celém světě neoprávněnou nenávist proti židovskému 
národu, který se slepě zuřivým a vražedným konáním Netanjahua a jeho armády nesouhlasí, na což 
ovšem tento masový vrah a jeho slepě oddaní vražední nohsledové nedbají. Z toho důvodu se po celém 
opět objevuje a rozšiřuje antisemitismus a budí nové pohromy. A demonstrace proti tomuto masovému 
vrahovi a proti válce ve světě vůbec jsou zcela bezúčelné a plodí naopak jen zášť a tím větší pomstu, což 
vede k rozbrojům a vraždám. Z toho všeho vzniká a vyplývá tím spíše neštěstí. A pohromy nepáchá jen 
tento izraelský masový vrah Netanjahu – jehož jméno prý znamená »co je Bohem dáno« –, ale právě tak 
i jeho zlí podporovatelé a všichni stejně smýšlející jedinci všech zemí. Netanjahu má vlastně polský původ 
a jeho dřívější jméno bylo »Mileikowsky«, takže zapírá svůj pravý původ tím, že přijal jiné jméno. 
Netanjahu ve skutečnosti nevede jen velmi vražednou válku proti Palestincům, kteří sídlí v Pásmu Gazy, 
a proti všem jejich ideovým spřízněncům v Libanonu, ale vpravdě celým svým konáním provádí pokus 
o genocidu Arabů, aby je sprovodil ze světa. On nenávidí Araby jako mor, a proto se i pomocí veškerého 
zlého násilí pokouší prosadit svoji bludnou představu o genocidě, o totálním vyhlazení Arabů. 

Přirozeně lze jmenovat i Putina v Rusku, který začal tu válku na Ukrajině, protože Amerika chtěla do této 
země, a tím pádem na hranice s Ruskem, za každou cenu umístit tu vražednou organizaci NATO, jak mi 
asi před 1 rokem pověděla a jak to formulovala ve Wetzikonu jedna žena ruského původu, když jsem si 
musel nechat píchnout do levého oka injekci, která začala být nutná kvůli makulární degeneraci, což 
musím přece teď absolvovat každý druhý měsíc. Tehdy mi bylo ale také řečeno, že v Rusku mezi četnými 
občany vzešla nevole a zášť a doslova nepřátelství proti Německu, a sice kvůli těm zbraňovým dodávkám 
Zelenskému. 

Žádní andílci však nejsou ani ti členové hnutí Hamás v Palestině – význam slova »Hamás« je zhruba 
zápal, nadšení a bojový duch. Jedná se o sunnitsko-islamistickou organizaci, která navíc vyznává radikální 
islám a která asi před jedním rokem zaútočila na stát Izrael. Myšlenkovým záměrem a cílem Hamásu je 
zničit stát Izrael, a proto Izraeli upírá právo na existenci a pomocí likvidačních válečných akcí se pokouší 
– při následování ozbrojeného džihádu – způsobit, aby Izrael zmizel z mapy světa, resp. se pokouší tento 
stát kompletně odstranit a dle možností totálně eliminovat. Pokud si správně vzpomínám, tak asi v roce 
1988 vydalo »Islámské hnutí odporu« takzvanou Chartu, která obsahovala dlouhý a nepochybně 
jednoznačný manifest se 6 separátními hlavami, kde bylo napsáno veřejné prohlášení ústředního cíle 
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a záměru, totiž že hnutí Hamás se má zaměřovat na totální zničení státu Izrael pomocí džihádu, resp. 
»svaté islámské války«, což bylo tímto způsobem propagováno. 

Dále ale existuje i to hnutí zajdovců1 a Hútiů, resp. hnutí Húsiů, které pochází z jihozápadního regionu 
arabského poloostrova a představuje šíitské uskupení v Jemenu, jehož zášť proti Izraeli zachází až tak 
daleko, že je dokonce zvěčněna na jeho vlajce, neboť na té stojí psáno: »Smrt Izraeli, Židé budiž 
zatraceni«. Hútiové nemají v oblibě ani USA a Saúdskou Arábii, a proto zřejmě není spodivem, že si 
Amerika bere na mušku i Jemen a bombarduje ho, jelikož ta se právě vměšuje úplně všude, kde je to 
válečně možné, aby si do budoucna zvyšovala šance, že bude schopna jednou v budoucnosti realizovat 
své bludné představy o hegemonii. Tak je tomu zejména – a já se nevyhnu tomu, abych to uvedl – 
na Ukrajině, kam se sypou miliardy a miliardy dolarů na zbraně a munici, jelikož se plánuje, aby jimi bylo 
zabíjeno, bořeno a likvidováno a vnášena zkáza až hluboko na ruské teritorium, aby bylo Rusko tímto 
způsobem sraženo do kolen a bylo zralé k tomu, aby si mohla Amerika splnit své bludné hegemonské 
představy. 

Toto jsou pro jednou fakta, která vlastně vnímá a chápe jen nanejvýš malá část světové populace. Většina 
pozemského lidstva je totiž laxní a zajímá se jen málo o to, jak vypadá skutečné pozadí pomatených, 
zmatených a nebezpečných politických machinací, které jsou nepřátelské k míru a podporují nesváry 
a války. Národy se zpravidla chovají tak, že na různé politické věci nadávají, anebo je »posuzují« jako 
dobré a řádné, aniž by ovšem věděly, co skutečně za vším vězí. A tak si dobré nebo špatné mínění utvářejí 
až dodatečně, když právě něco nefunguje správně nebo vůbec. Předtím ale o správnosti či chybnosti věcí 
nepřemýšlejí a bez okolků schvalují vše, co se dodatečně velmi často ukazuje jako chybné a co 
vládnoucím a jejich nohsledům dává do rukou moc k tomu, aby zotročovali a utiskovali lid, pokud 
dokonce nezpůsobují, aby žalostně pocházel. 

Dále tu máme také Persii, resp. islámskou teokratickou republiku Írán, pro niž žádný život není dost 
dobrý a cenný na to, aby jej kvůli malichernostem nezahubila popravou – ledaže by šlo o život samotných 
vládnoucích. Jako například o život nejvyššího náboženského vůdce – který vykonává svůj úřad doživotně 
a který je také šéfem armády, a navíc nehorázně a nevídaně pomstychtivý. Tento nejvyšší vůdce, Sajjid 
(resp. pán, vládce, lenní vlastník) Alí Chámeneí (Ájatolláh Sajjid Alí Hossejní Chámeneí), který má v Íránu 
nejvyšší mocenské pravomoci, se skrývá za všemi těmi pomatenými a zmatenými náboženskými výplody 
šíitismu, k němuž přísluší zhruba 90 %, a tedy největší část náboženských věřících, zatímco dalších asi 
7 nebo 8 % populace náleží k sunnitské víře, avšak vedle nich existují ještě i jinověrci, jako jsou mandejci, 
křesťané, bahaisté, židé a jarsanisté neboli příslušníci náboženství Ahl-e Hakk atd., pokud odhlédnu 
od některých dalších a rovněž nemnohých nevěřících, kteří se nazývají ateisty. 

Nuže, k ateismu je nutno pro jednou osvětově povědět následující, totiž že takzvaní ateisté – přičemž 
toto slovo vlastně pochází ze starořečtiny a neznamená nic jiného než »bez Boha« – a ostatní lidé bez 
vyznání otročí víře rovněž, jelikož jejich víra spočívá v tom, že neexistuje ani Bůh, ani bohové 
či nadpřirozené moci. To je sice správně, tedy že Bůh, bohové a ani nadpřirozené moci neexistují, ale 
ateisté a eventuálně různí lidé bez vyznání tomu věří, což tedy odpovídá víře. V případě ateismu se tedy 
jedná rovněž o formu, resp. o nádech víry, což značí, že ateista absolutně či obzvláště uctívá a pokládá 
za důstojný svůj dotyčný názor, aby byl všeobecně vážen jako člověk, který není věřící, a který tedy 
především nevěří v Boha ani v nadpřirozenou moc. To vše ale nemá nic společného s volnomyšlením, 
resp. s volnomyšlenkářstvím, které se zaměřuje pouze na akceptování skutečnosti a její pravdy. 
Volnomyšlení se zakládá na tom, aby člověk svým rozumem a zdravým úsudkem stále a vždy logicky 
viděl, slyšel, rozeznával, vyciťoval a vnímal v každém případě jen skutečnost, a tím tedy fakticky pravdu, 
což je nezbytné, a tedy nevyhnutelné ve vztahu ke každé jednotlivé věci atd. Je potřebné, aby 
kompletně, a tedy absolutně vyzkoumával každou jednotlivost všemi myslitelnými způsoby k tomu, aby 

 
1 Zajdíja je jedna z šíitských sekt; pozn. překl. 
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efektivně rozeznal a postihl skutečnost a její pravdu, a aby ji jako takovou i pochopil. Teprve tehdy se 
může a smí hovořit o tom, že je takový člověk nebo člověk obecně zcela a naprosto oproštěný od víry. 
Ateistické myšlení k tomu tedy nedostačuje, stejně jako ani bezkonfesnost, neboť jedině skutečnost a její 
pravda ukazují a dovolují člověku ve všech ohledech volnomyšlení a naprostou jistotu, že něco určitého 
skutečně odpovídá tomu, co se nazývá pravdou, která je vždy skutečností a nikdy vírou. 

Teď jsem se ale odklonil od toho, co je ještě nutno říci: Musí-li se člověk zapojit do války, tak nebude 
ušetřen toho, aby páchal vraždy a masové vraždy, neboť každý, kdo vede válku – ať už je to »vojevůdce« 
nebo voják – se proviní vraždou a hromadnou vraždou, pokud bude zabíjet lidi, a to nehledě na to, zda 
je bude znát či nikoliv. Z toho důvodu je každá vojenská armáda – jakož samozřejmě i NATO, které je 
státy schvalovanou globální organizací vrahů – a také armáda soukromá nebo skupina gerilových 
bojovníků či povstalců atd. tvořena lidmi, z nichž se následně stávají vrazi a masoví vrazi, pokud vstupují 
nebo musejí vstupovat do válečných nebo jiných bojových akcí a pokud zabíjejí. A armáda není 
uchráněna toho, aby se z ní stala vražedná organizace, ani tehdy, když je spravována jen na základě 
»ozbrojené neutrality« nebo k »záchově míru« či za účelem eventuální obrany. Armáda zůstává 
potenciální armádou vrahů – jako ta, která funguje na bázi »ozbrojené neutrality« a která je pro 
»všechny nouzové případy« spravována za cenu obrovských nákladů, jako je tomu kupř. ve Švýcarsku. 
Prohyřovat závratné peníze na zbraně a celý provoz jakékoliv malé či velké armády v malé zemi, která by 
neměla ani nejmenší šanci, kdyby ji válečně přepadl nějaký stát s velkou armádou, je právě tak idiotské 
a nesmyslné, jako nosit dříví do lesa, aby ho v něm nebylo málo. 

Zkrátka a dobře: Pokud musí za určitých okolností, dříve či později, nějaká armáda táhnout do války atd., 
tak bude každý voják kvůli své vynucené válečné povinnosti bez pardonu vraždit jiné lidi, a to i tehdy, 
když udělí vojenští nadřízení rozkaz byť jen k usmrcování. 

Quetzal   Ano, to se shoduje s tím, jak věci skutečně jsou. A to, co říkáš, je faktem: Amerika na celém 
tom dění na Ukrajině i v Izraeli spolupůsobí, vše tajně plánuje a dosahuje toho, čeho vlastně dosáhnout 
chce, zatímco však zamlčuje, že sama vše řídí, přičemž vinu za všechny věci připisuje tomuto hloupému 
herci, který je vskutku jen hlupák, a tedy nemyslící, resp. myslící jen zdánlivě. Ten není schopen jasně 
vidět, a ani jasně rozeznat, posoudit a dospět k rozhodnutí o tom, jakou hru vlastně Amerika hraje 
a zamýšlí. Je to jen hloupý a svolný nástroj Ameriky, který bude odvržen pryč, až splní svoji povinnost. 
A co přijde a co přinese budoucnost, to jste přece vy dva sami viděli a zažili v budoucnosti, o čemž jsi 
pak sepsal báseň, kterou Sfath uvedl v letopisech. Rovněž i poznamenal, že ji farář Zimmermann zaslal 
některým novinovým deníkům ve Švýcarsku i Německu. 

Florena   Tak to skutečně je. Když o tom přemýšlím a zohledním mně známá fakta, tak dospívám 
k výsledku, že bezmála ve všech státních vedeních celého světa jsou přítomny jen sobecké živly, které 
neposlouchají lid, jenž jim byl svěřen, ale pouze prosazují své vlastní mocenské zájmy, zatímco od lidu 
nikterak a ani v nejmenším nic nepřijímají, a ani pro něj nedělají nic užitečného. 

Billy   To můžeš podtrhnout, neboť to, co říkáš, odpovídá fakticky nepopiratelným skutečnostem, které 
ale národy zpravidla bez námitek tolerují, ba dokonce akceptují. V tomto ohledu to právě nefunguje tak 
jako u vás, kde to, co národy říkají a mohou určit, se pak fakticky i má stát, a je to i skutečně realizováno, 
jelikož věci určují právě samy národy, a nikoliv jednoduše vládnoucí činitelé.  

Enjana   Logicky mohu se slovy Quetzal jen souhlasit, protože odpovídají pravdě. A tomu všemu, co jsi 
řekl ty, mohu rovněž jen přitakat, jelikož ve tvých slovech je obsažena absolutní logika. 

Billy   Jsem téhož názoru jako Quetzal. Ale k tomu, co jsem tehdy v těch 40. letech 20. století zbásnil, mi 
přichází na mysl, že mě Sfath přece poprosil, abych napsal něco o tom, co říkal – na to si teď dokážu 
přesně vzpomenout, ale co jsem napsal, to jsem úplně zapomněl, to už skutečně nevím. 
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Quetzal   To jsem si myslel, neboť od té doby přece uplynula dvě století, a to je přece vskutku pouze 
samozřejmé, že člověk něco zapomene. Mně se to stává rovněž, jelikož vlivem stárnutí člověk mnohé 
zapomíná. Co je ještě nutno zmínit: A v letopisech se lze dočíst, že jsi sepsal ještě i jiné básně, které 
dědeček i zachytil. 

Billy   To je možné, poněvadž on se přece o mé básně vždy zajímal a já jich napsal hodně, jakož 
i průpovědi a pojednání, a písemně jsem také zaznamenal své zážitky atd. Tyto věci jsou v letopisech 
Sfath určitě rovněž zaznamenány. 

Quetzal   To je mi z letopisů známo, jak jsem již uvedl, a rovněž i to, že jsi Sfath někdy potěšil tím, že jsi 
zazpíval písničku. A jak vím, těšilo to i Semjase, jak mi sama říkala, když jsme spolu probírali různé věci 
z doby, kdy jste byli vy dva pospolu, což bylo po celá léta. 

Billy   To je možné, protože dříve jsem ještě zpíval hodně, a nazpíval jsem i mnohé kazety, k nimž lidé 
častokrát říkali, že bych tomu či onomu interpretovi mohl konkurovat. Ty mi ale byly všechny ukradeny, 
když ... ... ... 

Quetzal   Tak to možná skutečně bude, přičemž ale ... 

Billy   ... právě – proto přece říkám »možná«, ale jestli to tak skutečně je, to nevím. Je to prostě možné, 
ale jak mi ty pásky byly zcizeny, to vskutku nevím a dumat nad touto věcí ani k ničemu nebude. 

Quetzal   Tak to je. 

Billy   Právě. A proto ani nedává smysl nad tím spekulovat. Tak to jednou je a i to tak zůstane, a mimoto 
mě to vlastně ani nezajímá, protože je to minulost. A tu nechám odpočívat, neboť již dávno mne moji 
rodiče vyučovali tomu, že kvůli minulým věcem se nebrečí, ale vše dobré a milé se má uchovávat 
v paměti. To už jen proto, že to stále znovu přispívá k tomu, aby si člověk uváděl svou náladu psychicky 
do cajku, pokud mu z nějakých důvodů poklesne. 

Quetzal   Tví rodiče byli velmi moudří lidé, jak můj dědeček ve svých letopisech speciálně uvedl. Napsal, 
že mu bylo obzvláštní ctí je poznat, když je obvodní lékař, Dr. Strebel, poděsil tím, že se ve věku 6 měsíců 
kvůli zápalu plic, který tě postihl, nedožiješ příštího rána. 

Billy   O tom jsem vlastně nechtěl nikdy mluvit, a proto si myslím, že já ... 

Quetzal   ... ne, s tím nesouhlasím, jelikož se domnívám, že chceš dotyčnou pasáž nahradit trojtečkami. 
Ale zajímá tě teď, co jsi tehdy zbásnil? Sfath to napsal ve spisovné němčině a já jsem to pro tebe ofotil. 

Billy   – ... – ... – Ano, tak ukaž, co »bystrého« jsem tehdy napsal. Je to už tak dlouhá doba ..., ano, jsem 
velmi zvědav. Jak starý jsem tehdy vlastně byl? Myslím si, že mi bylo 11 nebo tak. Nech mě si to ale 

přečíst ...                                        Co Amerika přinese budoucnosti 
Nejprve jasnými slovy  

říkat se musí do další doby, 
že uvádět nutno jest předně, 

že cesta budoucí vypadá bědně, 
pro časů příštích lidstvo, 

jež bídou, nouzí, smrtí četnou 
a bolem krutým bude tuze bito. 

Národy zemské válkou rozeklány jsou, 
a světoválka nacistické říše věcí minulou. 
Nyní však na Zemi doba boření nastává, 

smrt, zkázu nese; a zlem lidstvo obdává2. 

 
2 Obdávat, to jest zahalovat; pozn. překl. 
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Celý Východ Amerika tiskne nátlakem, 
a pohromu hegemonskou nesouc, 
 válečnou vřavou smrti jej zasáhne. 

Na matičce Zemi zpustošeno mnohé bude  
zle, ba přezle americkým hegemonním bludem 

– jenž ruinovat bude ji šíleným hromem. 
I bude se zeměkoule chvět  
a uvnitř se trhat bude svět. 
A život hojný, stavby celé  

po desítky let budou jen drcené. 
Z amerických spletí hegemonské moci 

budou zlé to války Zemi hostit 
a vražd, lupičství a zhouby bude dosti 
i přemnozí života svého budou prosti. 

Amerika ve zlé době následní 
jako znamení zkázy se vyjeví, 
až polnice válek a světovlády 

z hegemonských bludů jejích zaznějí; 
až z léček mocenských, 

jež po staletí byly pleteny, 
lačnost její světovládná zlobně vypění  

a zlovolný války třesk se rozduní. 
Americký chtíč hegemona 

bude i v nejhlubších komnatách země 
zvučet znova a znova 

a celý lomoz ten tuze zle Zemi zchvátí 
a jako třes mocný, ze samých válek a záští 

požáry a exploze drsné vznítí. 
I proudy vzdušné budou se trhat, 

v sužbě, stenu a řevu budou se vzpínat 
a nepřátelství v prudkém chvatu  

v lidech kol3 světa bude se zdvíhat. 
Srdce zemšťanů4 četných budou se chvět, 

až ku zkáze možné budou spět, 
v návalech prudkých, za dne i ve světle hvězd. 

Svět bude se třást  
a v ranách a kouři bude jen plát, 
zahalen v páchnoucí smrti háv5. 

Blud hegemonský Ameriky budiž jmenován, 
z nějž svět vůkol ohněm bude zpleňován 

do příštího tisíciletí hloubi, 
ježto Amerika v tajné snaze, 

vrhat bude do světa – skrytě – zlo zhouby, 
což svět pocítí neblaze. 

************* 
Pondělí, 14. května 1948, 2.16 hod, Edi 

 
3 Kol, to jest kolem; pozn. překl. 
4 Zemšťan, to jest pozemšťan; pozn. překl. 
5 Háv, to jest roucho; pozn. překl. 
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Teď si vzpomínám, tehdy se přece něco stalo v Izraeli, nějaký masakr nebo tak? 

Quetzal   To je v letopisech mého dědečka taktéž uvedeno a i to jsem si ofotil, takže si to můžeš i přečíst. 
Tady ... 
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Billy   Děkuji, Quetzal. – – – Sfath: »Stalo se to ve čtvrtek, 13. května 1948, totiž masakr v izraelské 
osadě Kfar Ecjon. Proběhlo to včera po jedné bitvě, v níž se židovští obyvatelé kibucu6 a Hagana7 osady 
Kfar Ecjon bránili arabským legionářům, kteří kibuc přepadli. Obránci museli ovšem složit zbraně 
a padnout do zajetí, přičemž následně bylo asi 130 židů zabito, a tedy zastřeleno, zatímco kibuc byl 
vyrabován a srovnán se zemí.« 

Quetzal   Vzpomínáš si na to? 

Billy   Ano, teď si na to vzpomínám – to bylo zhruba v době, kdy jsem se v 70. letech 20. století vracel se 
Semjase do minulosti. Byl jsem s ní ještě i v jiných časech v Arábii, Sýrii, Jordánsku a Saúdské Arábii atd., 
a jednou jsem se ze zvědavosti připojil k jedné skupině partyzánů, přičemž jsem se oblékal jako oni, ale 
její členové neměli s těmi arabskými legionáři, kteří spáchali ten masakr, nic společného. Krom toho to 
bylo v jiné době, a tehdy nás ještě i vyfotil jeden reportér a tu fotku, na které jsem ještě zobrazen, jsem 
si uchoval do dnešního dne. – Tady to jen ten snímek, který mám na pamětnou zde na pultu na rukopisy. 
Tady vidíš moji maličkost v arabských hadrech mezi těžce ozbrojenými arabskými patrioty. 

Quetzal   Ano, to jsi vskutku ty – nepochybně, z pozemského pohledu asi o 50 nebo 60 let mladší než 
dnes, ale bezpochyby jsi tu znázorněn ty. Tvůj skutečný věk ale nejde poznat, protože jsi zůstal mladý a – 
jak vždy říkáváš – fit. 

Billy   Ano, samozřejmě, a vždyť ani nemám důvod to zatajovat nebo vyprávět blbiny. Co právě tehdy 
bylo, to bylo skutečně a nemusím vyprávět pohádky. Vyprávět všelijaké pohádky nemám ani zájem, 
a mimoto vyprávím jen krajně střídmě, a tedy vzácně něco o tom, co se týká mých zážitků v širém světě. 
Zpravidla tak činívám jen nahodile, a tedy mimochodem, a sice aniž bych to blíže rozebíral, jelikož 
o těchto věcech vlastně mluvit nechci, zvláště ne tehdy, když je všechno mluvení tak jako tak marné, 
jako například o těch mizerných a neschopných živlech ve vládách, kteří toho více zničí, zlikvidují a pokazí 
než udělají dobrého a řádného. A tu si člověk klade otázku, proč vlastně národy proti těmto falešníkům 
a intrikářům z vlád nic nepodniknou, nechávají jim jednoduše volnou ruku, a ani proti nim nic otevřeně 
neřeknou? A současně ti poctiví nebo ještě zpola poctiví činitelé ve vládách nechávají tyhle bídné 
elementy prostě volně působit, k čemuž si stále znovu kladu otázku: Proč je lid tak laxní a naivní a proč 
vůbec neschopné vládnoucí ve vládě připouští, viz právě speciálně Švýcarsko, kde různí k vládě 
nezpůsobilí živlové ve Spolkové sněmovně dělají všechno chybné, ba dokonce podnikají vlastizrádné 
a nešvýcarské kroky, jimiž páchají bezprávné věci. To kupříkladu s tím cílem, aby hrubě zmařili neutralitu 
této země nebo aby tak při volbách zhatili velmi důležitý závazek a odpovědnost švýcarského státu 
zachovávat biodiverzitu. A to přesto, že je biodiverzita pro veškeré životní formy přírody, jejího zvířectva 
a rostlinstva, a tím i pro člověka, životně důležitá, avšak lidé žel svými zcela nezodpovědnými 
machinacemi, které páchají kvůli svému přelidnění, vyvíjejí všechny myslitelné ničivé a likvidační aktivity, 
jimiž už doslova a do písmene zásadně zlikvidovali přes 70 % přírody a živých organismů, které – částečně 
na všechny budoucí časy – po celém světě absolutně vyhladili. Ve Spolkové sněmovně probíhají tedy 
naprosto nezodpovědné pokusy o to odepsat biodiverzitu, přičemž mají být také s vrchovatou pitomostí 
odstřelováni vlci a bobři atd. Oproti tomu různé organizace za drahé peníze provádějí studie a výzkumy 
o tom, jak by mohla vyšší a nižší zvířata spolu s vůbec všemi divokými živočichy soužít s lidmi, aniž by 
byla poškozována a obtěžována, tedy právě jak by mohla volně žijící divoká zvířata atd. dále existovat ve 
svých vlastních biotopech. Jde tedy o to, aby jistá vyšší a nižší zvířata nebyla jednoduše odstřelována, 
jak bylo slaboduše a hlupácky požadováno, přičemž by se lidé měli pro jednou rozumně zamyslet nad 

 
6 Kibuc je označení pro zemědělskou, ale také průmyslovou osadu v Izraeli, která hospodaří formou kolektivního 
vlastnictví; pozn. překl. 
7 Hagana, tedy podzemní vojenská organizace, vznikla v červenci 1920 na území dnešního Izraele. Hagana znamená 
v překladu z hebrejštiny obrana a byla koncipována jako obranné milice proti útokům ozbrojených arabských skupin na 
židovské zemědělské osady; pozn. překl. 
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tím – jako ona dotyčná persona, pokud má eventuálně ještě ve své zjevně narušené mozkovně nějaký 
rozum, nějakou soudnost a schopnost odpovědně myslet –, proč vyšší a nižší zvířata a ostatní divoce 
žijící tvorové nemají už k životu žádný prostor. Tak je tomu totiž právě proto, že se idiotsky budují nebo 
rozšiřují dálnice a že se stavějí domy, továrny a sportoviště atd., místo aby vládní úřady konečně podnikly 
něco pro to, aby snižovaly počet pomateně přelidněných mas. Přelidněnost totiž zaviňuje všechny 
zlořády a choroby, rostoucí kriminalitu, zločiny, války a ničení lidských výdobytků, jakož i těžké 
poškozování planety, likvidace v přírodě a vyhubování fauny a flóry, resp. vyšších a nižších zvířat a 
ostatních divokých tvorů. A redukce přelidnění by mohla řádně probíhat kupříkladu, resp. jedině 
celosvětovým zastavením porodnosti, jež by mělo být nejen propagováno, ale i vysvětlováno, a to 
eventuálně i v tom smyslu, že by se lidé měli nějak dobrovolně vzdát plození a rození potomstva. 

Quetzal   Zaprvé, na něco takového jsem nepomýšlel, tedy že bys vyprávěl pohádky, jelikož vím, jak vážný 
v tomto ohledu jsi. Zadruhé k tomu, jak pranýřuješ státní správce: O tom nelze pochybovat, neboť tvůj 
výklad má svoji plnou správnost. Národy jsou, pokud jde o volení osob do pozic státní moci, neschopné 
... 

Billy   ... k tomu bych řekl neschopné oddělit cenné zrno od méněcenných plev, jelikož většina voličů 
sestává jen ze zdánlivě myslících jedinců, kteří jsou neschopní správně posoudit kvalitu charakteru 
a kvalitu jednání těch, které mají zvolit do úřadu. Z toho důvodu bývají do odpovědných vládních úřadů 
a veřejných institucí voleni všichni nadutí, mocichtiví a k vládě nezpůsobilí budižkničemové, kteří pak 
mají velkou hubu a vyžívají se ve své moci, ačkoliv vznikajícím věcem zhola a pranic nerozumějí. A když 
proti tomu nějaká osoba něco řekne a uvede vše osvětově na pravou míru, tak musí očekávat, že bude 
přímo sužována anebo musí počítat s pořádkovými tresty, anebo bude dokonce vláčena před soud. To 
je pak ono takzvané »právo«, kterého se občankám a občanům dostane. Když se ohlédnu do dob, kdy 
byly ještě národy sužovány brutálně panujícími zeměsprávci, králi a císaři atd., tak se to změnilo jen do 
té míry, že dnes existují ve vládách a úřadech mocipáni, kteří nechtějí vládnout, nýbrž panovat a vyžívat 
se ve své namyšlenosti. A to činí zcela navzdory těm, kteří svůj úřad vykonávají nebo chtějí vykonávat 
vážně a poctivě pro blaho lidu, za což je ovšem ti mocichtivci a namyšlenci demonstrativně ignorují, 
sužují a poručníkují. Ty poměry staré zeměpanské správy byly vlastně jen modernizovány, a sice v tom 
smyslu, že vládní a úřední funkce ve stylu »zeměpanské správy« převzali lidé z národa, a sice proto, 
že tyhle vládnoucí a úřední persony vyzdvihl do úřadu při volbách nerozumný národ, který je naprosto 
nebyl schopen posoudit, načež tyto persony následně nedokážou dostát své funkci a praktikují moc, 
která jim byla svěřena, a svoji vlastní nadutost. Forma zeměpanské správy zůstala tedy tatáž – kdy 
zeměsprávce vládl v pozici zástupce feudálního panovníka a soudil dle své vlastní chuti a nálady, jakož 
ale i z pověření zmíněného feudálního panovníka v jeho oblasti. Tahle zeměpanská správa nebyla dodnes 
odstraněna, ale byla pouze přeměněna a pozměněna v novou formu s novými strukturami, ale ta v sobě 
skrývá a obsahuje závratné kvantum zákonů, pravidel, pokut, předpisů, ustanovení, výnosů, zásad, 
principů, příkazů a dekretů atd., jež velmi dalece přesahují veškerý rámec toho, co sypali z rukávu a byli 
schopni vymyslet feudální pánové, aby ovládali své poddané, resp. zeměpansky řízené národy. 
Ze správného úhlu pohledu a myšlení dnes každý národ každého státu ještě podléhá zeměpanské správě, 
které bylo jen změněno jméno, přičemž nejvyšší pravomoc a moc vykonává ta která vláda, a sice 
prostřednictvím svých úřadů, jež dále působí pomocí svých úředníků a organizací atd. všeho druhu 
určených k provádění toho či onoho. Tak byla správa feudálních panovníků mocí a silou přeměněna 
do podoby státních vlád a jimi nahrazena, zatímco zeměpanští správci byli vystřídáni formami úřadů, 
takže v zásadě úplně vše zůstalo stejné a změnilo to jen svůj ráz a podobu. Nádavkem k tomu ještě 
proběhlo rozšíření v podobě zákonů, pravidel, předpisů, ustanovení, výnosů, zásad, principů, příkazů 
a dekretů atd., které vypadají tak, že jsou lidé dnes ještě nesvobodnější, než byli v dobách zeměpánů. 
Dnes to zašlo v tomto ohledu až tak daleko, že jsou lidé skoro úplně závislí na moderní technice, ba co 
víc, jsou tak kontrolováni – soukromě i státně –, že jsou mnohem nesvobodnější, než lidé kdy bývali 
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v minulosti feudálních vrchnostářů a v dobách zeměpánů. A z toho se v nadcházející budoucí době vinou 
většího a většího nástupu umělé inteligence vyvine pro pozemské lidstvo až beznadějná a naprostá 
katastrofa, přičemž lidstvo již nyní nedbale, netečně, laxně, naivně a hloupě – a tedy bezmyšlenkovitě 
a při svém stále horším pustnutí z důvodu těchto vlastností – vběhne nejen do bídy, kterou si samo 
určuje, ale i do svého zániku, pokud se konečně nevzpamatuje a nezačne vědomě myslet a rozumně 
jednat. 

Nuže, co se báchorek týče, tak jsem nemyslel, že bys má slova mohl brát jako pohádku. Žel je tomu ale 
tak, že mnozí pozemští lidé mají krátkozraké myšlení, a to i ve vztahu k podávaným vysvětlením, takže 
nejsou schopni je promyslet a pochopit. To není jen mrzuté, ale i namáhavé, a to proto, že je nutné tutéž 
věc vysvětlovat stále znovu a znovu. Co tím mám na mysli, je to, že mne lidé stále znovu a znovu oslovují 
a častují otázkami ohledně UFO a těch cizinců. Tážou se, proč vy Plejaren nepřistanete a nenavážete 
s pozemšťany otevřeně kontakt, jelikož jste přece vždy mírumilovní. Bylo mi řečeno, že toto by bylo přece 
konečně nutno otevřeně zodpovědět, zvláště proto, že v nočních nebo brzkých ranních hodinách se 
na německých televizních stanicích zcela zjevně stále znovu a opakovaně pouštějí filmy 
o archeoastronautice, jež se zabývají téměř jen mimozemšťany, a sice v souvislosti s Bohem a bohy 
a prastarými ruinami atd. V těchto pořadech se mimo jiné očividně hovoří o velmi starých dobách, 
v nichž už na Zemi strašila ta UFO a nějací cizinci, resp. nějaké létající stroje a mimozemšťané, kteří ale 
s vámi Plejaren, kteří pocházíte z Univerza ANKAR, vpravdě neměli, a ani dnes nemají, nic co do činění. 
Přitom vás, Plejaren, ale lidé stále mylně uvádějí do hry svými otázkami – proč to dělají, to já nevím –, 
a sice velmi často v přímé nebo i nepřímé souvislosti se Sedmihvězdím, resp. s plejádskými hvězdami 
v našem Univerzu DERN. Lidé prostě patrně nechápou, že vy nepocházíte z tohoto, resp. našeho 
Univerza DERN, nýbrž z Univerza ANKAR, a tedy z dalšího a jiného Univerza sedmerého Tvoření, které 
nepředstavuje nic jiného než přírodu, resp. vše existující, co bylo úhrnem stvořeno z energie a síly 
nekonečného prostoru nihila, resp. absolutní NICOTY, z níž prvotně vzešlo a bylo »energizováno« 
Absolutní Absolutno, které »energizovalo« 6 dalších forem Absolutna, z nichž ta poslední dala vzejít 
Tvořením, resp. přírodě, resp. existenci, jež se jednoduše nazývají Tvořením. 

Nyní chci tedy naposledy vysvětlit, že vy Plejaren nemáte s těmi cizinci a jejich UFO nikterak nic 
společného, přičemž vy, resp. právě Plejaren, nemáte nic co do činění ani s lidmi na Zemi nebo 
všelijakými starými ruinami, které nalezli a odkryli pozemští archeologové. A co se týče fotografických 
snímků paprskových lodí Plejaren, tak ty mohly pořizovat pouze 4 osoby, zatímco zhotovení všech 
známých fotek bylo dovoleno pouze mně. Tímto je snad nyní definitivně řečeno, že vy Plejaren pocházíte 
z jiného Univerza našeho Tvoření, a nepatříte tedy k našemu Univerzu DERN, nýbrž k Univerzu ANKAR, 
o němž ti cizinci se svými UFO očividně nemají znalosti, a ani do něj nejsou schopni proniknout. Plejaren 
se od nepaměti drželi zpátky, a to už zhruba 25 miliónů let, protože jejich přísné Direktivy jim odjakživa 
zapovídají navazovat kontakt s cizími životními formami jiných Univerz. Z toho důvodu také neexistují 
žádné kontakty s pozemskými vládami, přičemž bylo na základě průzkumu předem rozeznáno, 
že takovýto pokus ztroskotá, když pozemšťané vznesli žádost, že vy Plejaren se máte pokusit navázat 
kontakt s vládou USA. To byl tedy pokus, v jehož případě bylo od počátku jisté, že se nezdaří a ztroskotá, 
a tudíž sloužil jen jako důkaz této skutečnosti, protože byly kladeny nelogické požadavky, jež byly 
z pohledu Plejaren nesplnitelné. 

Quetzal   To má svoji správnost, a o tom jsem byl nejpřesněji zpraven. A právě tak o tom všem, co jsi 
vysvětlil. Mnohé mi tedy není cizí, zejména pokud jde o Učení Tvořivé energie, které musíš stále znovu 
tematizovat, k čemuž jsi posledně říkal, že ti byly v tomto směru opět kladeny otázky. 

Billy   Ano, je to tak. Ale neumím si představit, že bys strádal, pokud jde o nezbytné informace, a že bys 
sem byl odvelen bez nich. Ale tady mám ještě otázku, kterou jsem dostal a kterou nechci speciálně 
předčítat, poněvadž je delší než jedna stránka. Krom toho se nemůžu otázkami speciálně zabývat, neboť 
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mým úkolem není toto, ale Nauka a rozhovory s vámi, jakož i psaní knih atd. Proto chci ty otázky 
zodpovědět tak, že jednoduše zopakuji jedno dřívější vysvětlení, a sice následovně tím, že budu 
reprodukovat, co bylo již napsáno: 

 

»Učení pravdy, Učení Tvořivé energie, Učení života« 

Tvoření, resp. příroda, resp. existence sestává v sedmeré podobě ze 7 v sobě odlišných 
dimenzí, jež jsou vzájemné protkány v témže prostoru, avšak jsou odděleny svými dimenzemi 
v jednolité existenci. Proto v sobě Tvoření skrývá 7 různých, od sebe oddělených, dimenzí 

v témže prostoru, a tudíž 7 Univerz, jež jsou rozdělena vždy na 7 rovin a jež vykazují vždy 
jeden materiální pás, jenž pozemšťané v našem Univerzu DERN nazývají KOSMEM. To vše se 
vysvětluje následovně: »Učení Tvořivé energie«, resp. »Učení pravdy, Učení Tvořivé energie, 

Učení života«, nespočívá v tom, aby si z něj člověk tvořil mínění nebo víru jakéhokoli druhu. 
Všeobecně se Učení od nepaměti nazývalo jen »Učením ducha«, avšak nyní a nadále bude onen 
starý pojem »Učení ducha« v zásadě nahrazen správným a fakticky jasným pojmenováním 

a vše bude vyučováno a vysvětlováno srozumitelně. 

Učení Tvořivé energie 

Tato kniha »Učení Tvořivé energie« nezahrnuje jednoduše jen jedno určité téma, neboť vše, co 

vyplývá v existenci lidského života, se odehrává pouze na základě využívání energie Tvoření, 
která výhradně představuje energii pro úplně vše, co se odehrává, děje a odvíjí. Bez působení 
této energie nevyplývá nic, neboť ona jest alfou a omegou všeho vznikání, existování, působení 

a zanikání, takže by bez energie Tvoření nemohlo nic existovat a odehrávat se. 

Přitom je nutno chápat, že prapraprapraprapraprapůvod vší existence vzešel teprve díky vzniku 
Tvořivé energie, jež vzešla z NIČEHO, EX NIHILO. Neurčité zájmeno »nic« znamená, 

že neexistuje »žádná věc«, fakticky ani v nejmenší a nejminimálnější podobě; nic není »něco«, 
není to žádná věc, žádný předmět, tedy naprosto nic, a tedy dokonce ani žádná dimenze. 
Nominální fráze »ničeho« se vztahuje na to, co neexistuje, tedy právě na opak »BYTÍ«, který 

vyplývá jako negující nicota, a tedy jako nepřítomnost bytí v podobě nebytí. NICOTA, resp. 
nihilo, je tedy absolutní prázdnost, která nemůže být určována ničím jiným než právě nicotou. 

Když ve svém prapraprapraprapraprapůvodu vzešla veškerá existence, a sice vlivem 

energetického impulzu z nihila, absolutní nicoty – tento impuls si člověk nebude schopen nikdy 
vysvětlit –, tak vznikly všechny formy ABSOLUTNA a z té poslední pak Tvoření. Nihilo, resp. 
nicota a všechny formy Absolutna existují absolutně nadčasově v »nekonečném trvání«, resp. 

ve vší věčnosti a všečasově v energii. 

Z nihila »nekonečného trvání«, resp. z věčnosti, vzešel prapůvodní pochod vzniku BYTÍ-

Absolutna, z nějž následně energeticky vzniklo SOHAR-Absolutno, SUPER-Absolutno, KREAČNÍ-
Absolutno, CENTRÁLNÍ-Absolutno, Pra-Absolutno a nakonec ABSOLUTNÍ ABSOLUTNO. 
Z posledně jmenovaného Absolutna vzniklo pak v prvotním sledu 1. Tvořivé Univerzum, 

po němž následovala nesčetná další Univerza a budou nekonečně dále následovat 
v »nekonečném trvání«, ve věčnosti, aby se v »nekonečném trvání« nezadržitelně evolvovala 
výše skrze všechny formy Absolutna až po BYTÍ-Absolutno. 

Z prvotní, energeticky vznikající Tvořivé špetky, vzešel v ní samé praprvotní energetický impulz 
k vytvoření další existence, přičemž tato špetka byla ještě nemateriální a byla ryzí Tvořivou 
energií, která měla ovšem ten charakter, že se v existenci všech věcí – která i nadále setrvávala 

v »nekonečném trvání« – v sobě samé kumulovala (což si člověk nebude schopen nikdy 
vysvětlit), aby se vyvinula v nepatrnou energii hmotné povahy. Tato nepatrná energie se v běhu 
»nekonečného trvání« vší existence zhušťovala do té míry, že se z ní zcela nenadále 

a bleskurychle rozšířil energetický prostor, čímž se vyvinul prostor Tvoření. Tento prostor se 
rovněž bleskurychle sám rozčlenil na 7 úseků – zvaných též pásy –, které v rámci sedmeré 
energie Tvoření tvořily 7 dimenzí, a tedy 7 Univerz, jež následně všechna existovala v rozdílných 

dimenzích, ale v témže prostoru Tvoření jakožto Tvořivá energie, avšak po funkční stránce měla 
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různý charakter – což člověk dokáže žel jen velmi obtížně pochopit. Celkově tedy existuje 

7 dimenzí, resp. 7 Univerz, z nichž jedno představuje pro pozemšťany přítomnost, což ovšem 
mohou pouze vnímat, resp. což jsou schopni vnímat svými hmotnými smysly jakožto 
skutečnost a její pravdu. 

Jeden úsek, resp. pás Tvořivého prostoru, resp. Univerza, se ovšem utvořil do podoby prašné 
materie, která se v běhu »nekonečného trvání«, resp. věčnosti formovala do kompaktní formy 
a vzešel z ní materiální prostor, v němž se vyvíjela slunce, planety a také obří shluky hmoty 

a soustavy, jakož dále i komety a asteroidy atd., z čehož tedy vznikl kosmos. 

V dalším vývojovém pochodu evoluce Tvořivé energie se v »nekonečném trvání«, resp. 
ve věčnosti, zformoval další energetický impulz, jenž se vyvinul v původ všeho života a který 

se oplodivě rozšiřoval ve všech kosmických soustavách a na mnoha planetách a asteroidech 
atd., z čehož se vyvinuly rostliny a podobné organizmy, jakož později i nejdrobnější praživotní 
formy, z nichž postupně vzcházely větší, ba dokonce obří životní formy miliónů rodů a druhů, 

přičemž z přírodní evoluce vzešel rovněž i člověk, a sice v nejrůznějších rodech, druzích 
a podobách. 

Dříve bylo »Učení pravdy, Učení Tvořivé energie, Učení života« nazýváno – podle 

chybného zažitého pojmu »duch« – »Učením ducha«, avšak nyní nadešla doba, kdy 
může být vše nazváno správným pojmenováním a kdy lze chybné pojmy ukázat 
ve správné podobě. A to začalo být možné proto, že jistá velmi malá část lidstva 

tohoto světa je ve svém vědoucím rozumu natolik pokročilá a evolučně vyspělá, 
že nyní disponuje patřičným pochopením, aby mohly být mnohé věci nazvány 
správným jménem a významem a rovněž i pochopeny, a to za tím účelem, aby se 

znovu neopakovalo totéž, co se stalo dříve, tedy že z Učení vzešla náboženství. 

Rozhodnutí napsat tuto knihu padlo z toho důvodu, aby se většina pozemského lidstva konečně 
oprostila od své hlouposti, resp. svého nesamostatného myšlení, a tedy od své náboženské 

a světské víry, a aby se svojí logikou, rozumem a zdravým úsudkem uschopnila k tomu činit 
o různých věcech samostatně svá správná a pravlastní rozhodnutí a v tomto smyslu i jednat. 
O »Učení pravdy, Učení Tvořivé energie, Učení života« má přitom probíhat subjektivní 

komunikace tím způsobem, aby byla pozemským lidem přibližována a vysvětlována skutečnost 
a její pravda, aby ji mohli chápavě pojímat do sebe a využívat ku svému užitku. Mají ji však 
také předávat dále – každopádně těm, kteří se o ni možná budou zajímat. Při tom však bližní 

nemají být indoktrinováni, ale mají být poučováni tak, aby se ve vztahu k obsahu tohoto Učení 
sami rozhodli kladně či záporně, a tedy o tom, zda ho budou využívat, anebo jej odmítnou. 
Nikdo se tedy nemá nechat nikým ovlivňovat, a má se tudíž naprosto dobrovolně rozhodnout 

o svém osobním blahu a osudu, a tedy o tom, zda Učení přijme či odmítne. To ovšem tak jako 
tak předpokládá plnohodnotné myšlenky, které si má každý rozumně pěstovat, takže hlupácké, 

resp. bezcenné myšlení v podobě věrských zdánlivých myšlenek nepřináší nikdy plnohodnotný 
výsledek, jelikož v tomto případě nestojí v popředí myšlenkové bohatství, jež vzniká skutečně 
v logice, rozumu a zdravém úsudku, nýbrž stále jen zdánlivé myšlenky založené na bludné víře, 

kvůli nimž získává hloupost převahu. 

 

To vše má být ještě jednou řečeno a vysvětleno všem těm, kteří to nepochopili, přičemž doufám, že to 
nyní pochopeno bude. Jinak se mohou lidé o všem dočíst ve spisech, které jsou ve FIGU k dispozici. 

Florena   Enjana a já musíme nyní zase odejít, milý otcovský příteli, a proto říkám na shledanou, avšak 
já brzy zase přijdu. Zůstaň při dobrém zdraví, a těším se tedy na viděnou později. 

Enjana   Pak pravím taktéž na shledanou, milý příteli. 

Billy   A už jsou zase pryč. – Ehm, co chci ale nyní zmínit, je to, že jsem byl tázán, proč se vlastně 
protestantismus označuje za pokrokový, když přece kvůli němu vznikaly jaksi neshody, ba dokonce 
nepřátelství mezi protestanty a katolíky? K tomu bych se tě rád zeptal, co můžeš v tomto ohledu 
povědět? 

http://cz.figu.org/
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Quetzal   Tuto otázku zodpovědět nedokážu, neboť v takovýchto věcech nejsem dostatečně zběhlý, 
abych mohl podat směrodatnou odpověď. V tomto směru jsi vzdělaný spíše ty, a tak musíš na tento 
dotaz odpovědět sám. 

Billy   Když myslíš, tak patrně budiž – – –, a když se zamyslím nad všemi svými poznatky – nu ano – něco 
k tomu říci, to má – –, shledávám tedy, že taková věc se v celých dějinách lidstva stala vlastně dvakrát již 
ve starověku, když totiž Jmmanuel přinášel »Učení pravdy, Učení Tvořivé energie, Učení života« a to bylo 
lživě a podvodně přetvořeno ve falešnou a vadnou náboženskou nauku. On sám byl navíc mylně 
přejmenován, jako údajný Boží syn, na Ježíše a mnohem později ještě i na Ježíše Krista, přičemž z jeho 
Učení vznikly také různé sekty. Asi o 455 let později přišel pak Mohamed – zvaný Abdul Kásim 
Muhammed Ibn Abd Alláh –, který v arabském prostoru přinášel znovu totéž Učení, a objevil se tedy 
zhruba tímtéž způsobem, přičemž založil islám. Z něj se žel také opět vyvinuly chybné interpretace, 
a vzcházely z něj tedy falešné nauky a nejrůznější islámskonáboženská uskupení. To proto, že vše 
z Mohamedova správného Učení bylo přeinterpretováno ve zlé falešné nauky, jako se to stalo v případě 
Jmmanuela, a sice kvůli tomu, že lidé chybně pochopili a zneuznali to, co bylo vyučováno, a tudíž vznikly 
různé islámské a křesťanské směry víry a uskupení, jakož speciálně i sekty a samozřejmě také naprosto 
chybná posouzení. 

Quetzal   O tom je ti toho známo více než mně. Avšak nyní, Eduarde, musím odejít, ale za 2 nebo 3 
hodiny přijdu zas, nejpozději však v 15.00 nebo 15.30 hod. 

Billy   Potom bych ti ale ještě rád krátce ukázal něco, co napsala Bernadette, a sice na otázky, o nichž si 
myslím, že jsou tak cenné, že by měly být i zmíněny v této rozhovorové zprávě 

Quetzal   Na to mám ještě čas. 

Billy   Pak prosím, tady jsou: 

 

Útržky z korespondence (2) 

od Bernadette Brandové 

V posledních týdnech se mi opět nashromáždily některé střípky z korespondence, o něž se mohou lidé 
všeobecně zajímat a v nichž se objevily otázky, jejichž zodpovězení může sloužit obecnému zájmu 
a předejít mnohým nedorozuměním. Některé z těchto otázek se točily kolem takzvané »inkarnace«, 
která neexistuje a představuje jen výplod mozku a fantazie. K tomu jsem napsala následující krátkou 
poznámku:  

Dlužno předeslat, že pojem »inkarnace« je naprosto chybný a rovněž se i chybně chápe, neboť se 
nejedná o »ztělesnění« – což pojem »inkarnace« znamená –, nýbrž o OŽIVENÍ lidské bytosti, tedy 
embrya, formou Tvořivé energie spolu s novou osobností, a sice 21. dne po zplození, a tudíž je správné 
používat místo chybného pojmu »inkarnace« pojem OŽIVENÍ a ten budu ve svých odpovědích také 
uplatňovat. 

Otázka: 

Jaké faktory rozhodují o tom, zda nastane dřívější inkarnace z onoho světa nebo zda bude na onom světě 
probíhat delší čekání? 

Odpověď: 

Na tuto otázku neumí vyčerpávajícím způsobem odpovědět ani Billy, jelikož ani on neví, co přesně 
podmiňuje, kdy bude embryo oživeno formou Tvořivé energie. Hraje při tom ovšem zcela určitě roli 
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faktor síly. To znamená, že čím více se člověk během svého akutního života naučí, tím více síly si vyvine, 
resp. forma jeho Tvořivé energie, což značí, že tato forma sice bude schopna rychleji utvořit novou 
osobnost, ale za jistých okolností bude v takzvané »oblasti onoho světa« setrvávat déle, dokud 
na planetě průměrná celková evoluční úroveň nepokročí tak daleko, aby tato forma mohla opět vstoupit 
do procesu oživování. 

Otázka: 

Jsou všechny formy Tvořivé energie v reinkarnačním cyklu skutečně stejně aktivní? 

Odpověď: 

Nikoli, to nejsou, jelikož aktivita forem Tvořivé energie závisí na jejich síle, což značí, že tato síla se právě 
zintenzivňuje tím více, čím více se člověk v akutním životě učí. Lidé, kteří se neučí nic nebo málo, 
nemohou formě své Tvořivé energie dodávat žádnou sílu, anebo jen nemnohou, což znamená, že tato 
forma prodělává pomalejší evoluční vývoj, což může na planetě brzdit celý evoluční proces. Navíc zde 
hraje rozhodnou roli přelidnění, kvůli němuž se celý cyklus oživování zcela vychýlil z rovnováhy, což dále 
značí, že nově zplozené lidi »musejí« oživovat i takové formy Tvořivé energie, které ještě nebyly schopny 
dostatečně upevnit nově budovanou osobnost. 

Otázka: 

Nedávno jsem četl/a starý dopis, který Billy napsal Čínské lidové republice a v němž pojednával 
o zneužívání trestu smrti, který se využívá hlavně k tomu, aby se podporoval vnitřní černý trh s orgány. 
Co na mě v tomto dopisu nejvíce zapůsobilo, je jeden z důvodů, proč je trest smrti neprospěšný 
a v jistém smyslu i nebezpečný, ale také nelidský a kriminální. Tím myslím, že odsouzená osoba bude 
svoji příští osobnost s nejvyšší pravděpodobností utvářet v lokalitě/zemi, v níž podlehla trestu smrti, 
přičemž si svoji novou osobnost vytvoří na základě toho, že byl takto násilně přerušen evoluční proces 
jejího bloku celkového vědomí (BCV). Některé znaky BCV budou stále ještě vykazovat rysy té dřívější 
osobnosti, což s největší pravděpodobností povede k tomu, že nová osobnost bude páchat tytéž nebo 
podobné zločiny, jaké vedly k odsouzení osobnosti předchozí. 

Není tohle v rozporu s faktem, že různé osobnosti nemají vazbu na národ a/nebo kulturu, k níž náležejí, 
což vede k tomu, že BCV a energetická Tvořivá forma prodělávají znovuzrození stále na témže místě 
a/nebo v téže zemi a v tomtéž kulturním okruhu? 

To nebezpečí, které Billy v tomto dopise vyzdvihuje, se možná, vzhledem k novým informacím o místě 
reinkarnací, nevztahuje jen na místo, na němž se praktikuje trest smrti (v tomto případě Čína), ale 
na celou planetu, jelikož odsouzení se mohou znovuzrodit prakticky všude. 

Odpověď: 

V zásadě je to tak, že lidská forma Tvořivé energie je naprosto neutrální a že představuje ryzí silový kmit, 
který ovšem obsahuje vědomostní a zkušenostní impulzy z životů dřívějších osobností. To je ale také vše. 
Jiná vazba neexistuje, ani na jakoukoliv zemi, ani na kulturu či nějaké konkrétní místo, neboť v podstatě 
jsou lidé s tím, co se musejí naučit, ve všech kulturách a zemích stejní. Nejde o zkušenost spjatou 
s nějakou kulturou či zemí, ale o zkušenost jádrovou, tedy například v tom smyslu, že se má člověk cvičit 
v trpělivosti nebo že má pěstovat toleranci či neutralitu. Tyto jádrové hodnoty jsou ve všech národech 
a kulturách totožné. 

Je ovšem možné, že forma Tvořivé energie bude opět oživovat nového člověka vícekrát v témže 
kulturním okruhu, nebo dokonce v téže zemi, a sice podle toho, v jakém časovém okamžiku bude právě 
vyvolána. 
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Dokud lidé nezačnou myslet skutečně samostatně a budou v sobě jako kdykoliv dříve budit závislost 
na všelijakých náboženských, sektářských či světských formách víry, tak bude na celé planetě stále hrozit 
nebezpečí, že se lidé náhle zvrhnou a vyvinou se v násilnické pachatele. Člověk se jen samostatným 
myšlením může naučit tomu, aby kontroloval své myšlenky a vědomě se varoval škodlivých pudů 
či návalů nálad. Dokud podléhá víře, tak není schopen mobilizovat svoji vnitřní sílu – anebo jen velmi 
obtížně –, kterou musí vynakládat k tomu, aby sám sebe poznával a řídil. 

Poznámka: Tato odpověď žel zjevně vedla k dalšímu značnému nedorozumění, které bylo žel navíc 
rozšířeno v jedné chatové diskuzi. Naštěstí jsem na to byla upozorněna, načež jsem zasáhla s dalším 
upřesněním a toto nedorozumění jsem mohla odstranit. 

Tvrzení:  

»Bernadette nedávno tvrdila, že je možné, aby se FTE (forma Tvořivé energie) i nadále navracela 
do téhož kulturního okruhu a/nebo téže země, podle toho, kdy bude ›zavolána‹ (pojem ›reinkarnovat‹ 
není správný, ale dostačuje k tomu, abych vysvětlil/a koncept sdělení). Jinými slovy: Bude-li doba života 
zkrácena vnějšími příčinami, jako např. trestem smrti, tak je možné, že se FTE reinkarnuje do stejného 
kulturního okruhu a/nebo do stejné země.« 

A další tvrzení: »Pokud tedy člověk zemře před určenou dobou (kvůli zabití, sebevraždě, nehodě atd.), 

tak je pravděpodobné, že se jeho příští osobnost zformuje v tomtéž kulturním okruhu a/nebo v téže 
zemi.« 

Poznámka: Díky tomu, že jsem se o tomto nedorozumění dověděla, jsem naštěstí měla možnost svoji 
odpověď upřesnit a vše vysvětlit přesněji. 

 

Upřesnění odpovědi: 

Nedorozumění se žel objevují stále znovu a mohli bychom jim báječně předcházet, kdybychom se 
nejdříve zeptali! To bylo bývalo věc vyřešilo. 

Slovní spojení »... vedou svůj život dále přesně tam, ...« neznamená, že forma Tvořivé energie musí opět 
oživovat nového člověka v témže kulturním okruhu, v téže zemi, nebo dokonce na témže místě, neboť 
smysl je ten, že tato forma do sebe může ukládat pouze ty vědomosti, kterým se člověk alespoň 
náznakem naučil. Forma Tvořivé energie si sama vědomosti nevypracovává, ale pouze přetváří 
v energetické vědomostní impulzy kvintesenci toho, co se člověk v aktivním životě naučil. To znamená, 
že si forma Tvořivé energie opět »bere s sebou« přesně tu úroveň vědění, které se člověk – který předtím 
zesnul nebo přišel o život kvůli trestu smrti, vraždě či nehodě atd – dopracoval do okamžiku svého 
odchodu ze života. Následující člověk, jejž bude forma Tvořivé energie oživovat, započne po stránce 
svých vědomostí a své evoluce zcela přesně opět na tom bodě své evoluce, na němž zesnula jeho 
předchozí osobnost. 

Pokud je tedy nějaký vrah popraven trestem smrti – který je přece rovněž vraždou –, tak tento člověk, 
z nějž se stal vrah, zpravidla už nemá čas k tomu, aby o svém činu přemýšlel a dospěl k pochopení, 
že jednal chybně. Z toho důvodu bude pak jeho následující osobnost »... vést svůj život dále přesně tam 
...«, kde byla osobnost předešlá popravena, a to naprosto nezávisle na kulturním okruhu, zemi či lokalitě, 
v níž ona předcházející osobnost žila a vraždila. 

Německý jazyk zná mnohá úsloví, která je nutno chápat v přeneseném smyslu, a jež se tedy nesmí brát 
úplně doslovně, protože mohou mít, dle kontextu, většinou dva nebo ještě více různých významů. Proto 
se vždy vyplácí, aby se osoby z cizojazyčných zemí, které německou řeč skutečně dobře neovládají, dříve 
zeptaly, než do světa uvedou nedorozumění. 
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Otázka: 

Může to být tak, že je v Kapitole XIX knihy »Moc myšlenek« chyba? Ve verzi, kterou jsem od Tebe dostal/a 
k překladu, se píše: 

»Jedinec v sobě nesvobodný nosí ve svém životě okovy, které si sám ukul a které nejenže jej spoutávají, 
ale také v něm postupně budují obavy. Při tom se objevuje zvláštní okolnost, že své zajetí, jež si sám 
zvolil, a tím pádem i své stísňující okovy, současně miluje i nenávidí. A právě tento podivný vědomní 
omyl vysvětluje, alespoň částečně, proč je pro každého jednotlivce tak obtížné se na vlastní pěst ze svých 
strachů vysvobodit a skutečně se jich i zbavit. Avšak možnost zbavit se strachů je každému vskutku dána. 
Po cestě zvládání obav sice není snadné kráčet, ale každému jednotlivci, který je obavami stižen, se 
vskutku vyplatí po ní vykročit a následovat ji. A až potom jeho obavy zmizejí, tak začne rychle pociťovat 
úlevu, a to nanejvýš působivou, ba skoro bolestnou, ale jeho vědomí a vědomní myšlenky se tomu dosti 
rychle přizpůsobí a budou vytvářet pocit nepopsatelné radosti. To celé bude působit jako mimořádný 
zážitek, kterým také zlikviduje své komplexy méněcennosti a nutkavé myšlenky selhání.« 

Tady se dvakrát hovoří o »strachu«, ale v množném čísle, tedy ve smyslu »strachy«, a když tento odstavec 
čtu, tak shledávám, že pojem »obava« sedí lépe než »strachy«, protože je tu řeč o »zvládání obav«. 

Odpověď: 

Ten odstavec, na nějž ses tázal/a, je naprosto správný, a sice z následujícího důvodu, jak mi vysvětlil Billy: 
V tom odstavci z knihy Moc myšlenek, na který se ptáš, se říká, že člověk v sobě nesvobodný nosí ve svém 
nitru okovy, které ho poutají a které v něm postupně budují obavy. To značí, že se obává všech možných 
známých důsledků. Místo aby své obavy potíral a odstranil je samostatnými, rozumnými a realistickými 
myšlenkami a patřičným jednáním, tak se zaobírá možnými dopady jemu známých důsledků a buduje si 
z těchto eventualit strachy, a sice ve smyslu domněnek o tom, co by ty jemu známé následky mohly 
s sebou přinést. Tím, že si jakoby ustrašeně tyto účinky známých důsledků vykresluje, stále znovu je 
v sobě rozvíjí a nepřetržitě se jimi zabývá, své strachy nakonec rozdmýchává do závratna a natolik se 
do nich zaplétá, že se jich už není schopen pustit a doslova se svazuje jejich okovy. Strach je tedy přímým 
důsledkem obav, s nimiž člověk nezachází správně, to jest v souladu se skutečností a pravdou, a které 
soudně a rozumně nezpracuje a nerozřeší. Zvládnout svůj strach může tedy jen tak, že se bude zaobírat 
svými obavami a že je odstraní svým samostatným a rozumným myšlením, jež bude souladné s pravdou, 
díky čemuž pak jeho strachy kompletně vymizejí, ba co víc, i jejich důsledky, jimiž jsou komplexy 
méněcennosti a strachy ze selhání, jelikož rozřešením a odstraněním obav opadnou v člověku veškeré 
okovy, jež si svým chybným myšlením sám nasadil. 

Doufám, že jsem ti ten sporný odstavec a souvislosti obav a strachu dokázala srozumitelně vysvětlit. 

 

Quetzal   To si vskutku zaslouží, aby to bylo v této rozhovorové zprávě zmíněno. Chci o tom s tebou 
ovšem hovořit až poté, co sem znovu přijdu. Ale nyní pravím na viděnou později. Na shledanou. 

Billy   Ahoj, těším se opět na viděnou později. 
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FIGU má dva nové kanály na YouTube, na nichž se můžete dozvědět více o Billym, 

Plejaren a Nauce Tvořivé energie: 

Německy: 
FIGU 

Michael von Hinterschmidrüti 
@michaelvoigtlaender9492 

https://www.youtube.com/channel/UCvrDwu4PdnaX328s7n0PWVg 

 

Anglicky: 
FIGU 

Michael from Hinterschmidrueti 
@michaelvoigtlaender4347 

https://www.youtube.com/channel/UCVRSWBSZ7LszV1y7rlJ_dHA 
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https://www.figu.org/ch/verein/periodika/zeitzeichen 

 
 
 
 
 
COPYRIGHT a AUTORSKÉ PRÁVO 2024 (německy), 2024 (česky) »Billy« Eduard A. Meier, »Univerzální svobodné 
zájmové společenství«, Semjase Silver Star Center, 8495 Schmidrüti, Švýcarsko. Žádná část tohoto díla, žádné 
fotografie ani jiné obrazové podklady, žádné diapozitivy, filmy, videa ani jiné spisy nebo ostatní materiály atd. nesměji 
byt bez písemného svolení vlastníka copyrightu v žádné podobě (fotokopie, mikrofilm nebo jiný postup), ani za účelem 
utváření výuky atd., reprodukovány nebo zpracovávány, rozmnožovány či šířeny pomoci elektronických systémů.  
Originál vydán na www.FIGU.org prostřednictvím:   
»Univerzálního svobodného zájmového společenství«, Semjase Silver Star Center, Hinterschmidrüti 1225, 8495 
Schmidrüti, Švýcarsko. Překlad do češtiny FIGU Studiengruppe ČR: http://cz.figu.org   info@cz.figu.org 

http://cz.figu.org/
https://www.youtube.com/channel/UCvrDwu4PdnaX328s7n0PWVg
https://www.youtube.com/channel/UCVRSWBSZ7LszV1y7rlJ_dHA
https://www.figu.org/ch/verein/periodika/zeitzeichen
http://www.figu.org/
http://cz.figu.org/
mailto:info@cz.figu.org

